



**Harvey Chen** 陳漢威

**Partner** 合夥人

**Palo Alto Office** 美國加州帕羅奧圖辦公室

**Perkins Coie LLP** 博欽律師事務所

**U.S. Direct Tel:** +1.650.838.4303

**Taipei Tel:** +886.2.8101.2031

[HarveyChen@perkinscoie.com](mailto:HarveyChen@perkinscoie.com)

---

**Harvey Chen** is a partner with the firm's Intellectual Property (IP) practice. He focuses his practice on all aspects of IP matters with an emphasis on patent procurement, strategy planning and counseling, post-grant validity contentions (e.g., inter partes reviews) and litigation support for electrical and mechanical arts. In addition, he provides trademark consultation and registration services to his clients.

**陳漢威 (Harvey Chen)** 律師是博欽律師事務所智慧財產權團隊的一名合夥人。他的執業領域涵蓋智慧財產權的各個方面，尤其專注於電機和機械工藝方面的專利獲取，戰略規劃和諮詢，核准後複審程序（如：多方複審）以及訴訟支援等相關事宜。此外，陳律師還為客戶提供商標諮詢和註冊服務。

In representing his clients, **Harvey** has developed a wide spectrum of technical knowledge related to consumer electronics, embedded system, digital and analog circuit design, IC manufacturing, telecommunication and computer network, computer architecture, cloud computing and big data processing, distributed database, machine learning, unmanned vehicle, light detection and ranging, and medical device, including medical imaging equipment, artificial intelligence assisted diagnosis, bioelectrical signal based control and automated healthcare platforms. A licensed private pilot, he is generally knowledgeable about engine design, aeronautical system and avionics.

在為客戶代理過程中，陳律師在以下領域具有廣泛的技術知識：消費性電子、嵌入式系統、數位和類比電路設計、積體電路製造、電信和計算機網絡、計算機架構、雲端計算和大數據處理、分散式資料庫、機器學習、無人駕駛車輛、光學檢測和測距，以及醫療設備，包括醫療成像設備、人工智能輔助診斷、基於生物電信號的控制和自動化醫療保健平臺。陳律師還擁有私人飛行駕照，對於引擎發動機設計、航空系統和航空電子學也有所瞭解。

**Harvey** has extensively drafted and prosecuted U.S. and foreign patent applications, including conducting invention disclosure meetings, examiner interviews and negotiations, as well as appellate proceedings. He helps companies of different sizes shape their patent portfolios and develop their IP strategies. He formulates patent mining strategies and performs patent analyses in due diligence projects for corporate transactions. Harvey provides support of patent litigation and post-grant proceedings, including preparing infringement and invalidity claim charts, performing prior art searches and providing client strategic consultation.

陳律師撰寫並進行過很多美國及外國專利的申請，包括主持發明公開會議，審查員面詢和溝通以及上訴程序。他還幫助各種規模的公司建立專利組合並制定智慧財產權戰略。陳律師負責構建專利挖掘策略，並在公司交易的盡職調查項目中進行專利分析。此外，他還為專利訴訟及核准後複審程序提供支持，包括準備專利侵權和無效權利要求關係圖，進行現有技術檢索並提供客戶戰略諮詢。

While working toward his master's degree, Harvey was a member of the Microsystems Design Labs at the Pennsylvania State University, and his research result was published in an IEEE paper. Before coming to the United States, he worked as an engineer at Philips Semiconductors. He also served in the Taiwan Army as a second lieutenant artillery officer.

在賓夕法尼亞州立大學攻讀碩士學位期間，陳律師是學校微系統設計實驗室的成員，他的研究成果發表在國際電機與電子工程師學會（IEEE）的論文中。在赴美之前，他曾是

飛利浦半導體 (Philips Semiconductors) 的設備工程師。他還擔任過臺灣軍隊的少尉炮兵軍官。

**Harvey** is fluent in spoken and written Mandarin Chinese and Taiwanese. With his language skills, Harvey is experienced in helping Asian companies navigate through various kinds of legal issues in the United States.

陳律師能用流利的中文和閩南語進行口頭和書面交流。憑藉其語言能力，陳律師積累了能幫助亞洲公司在美國釐清並解決各種法律問題的豐富經驗。